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Referat for skolebestyrelsesmøde 

Dato Onsdag 29. marts 2023 

Klokkeslæt 17.15 – 20.00 

Sted Mødelokale 1, Ikær 

Mødeleder Mira Louise Lemhøfer (MLL) – Formand 

Referent Ebbe Weng (EW) 

Mødedeltager 

Forældrerepræsentanter Mira Louise Lemhøfer (MLL) – Formand 
Steffen Kjær Johansen (SKJ) – Næstformand - Afbud 
Bettina Lykke Vang (BLV) 
Heidi Skøttergaard (HLS) - Afbud 
Martin Blandebjerg MAB) 
Michael Gavnholt Ahrendt (MGA) 
Hanne Terp Legarth (HTL) 

Elevrepræsentanter Andrea og Laura 
 

Medarbejderrepræsentanter Anne Reuther (AR) 
Maj-Britt Larsen (ML) 

Ledelsesrepræsentanter Mads Vilstrup Hoeg (MVH) 
Ebbe Weng (EW) 
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Punkter på dagsorden 

Kl. Pkt Art Emne Ansvar
lig 

Referat 

17.15   Spisning og præsentation af ny viceskoleleder 
 

Skoleleder Velkommen til Ebbe Weng 

17.45 1.  B Godkendelse af dagsorden 
 
Referat godkendes efter behandling af hvert enkelt punkt. 

Mødeleder Pkt. 4 udsættes 
Vi tager pkt. 6 før pkt. 5 
Godkendt 

17.50 
20 min. 

2.  O Siden sidst 
 
Tanken med punktet er at give plads til et tilbageblik på 
tiden siden sidste møde i forhold til, hvad der er sket på 
skoleområdet. 
 
Alle har mulighed for at spille ind med aktuelle oplevelser, 
iagttagelser eller lignende i forhold hertil. 

Mødeleder Vikarsituationen er blevet bedre, men stadig 
plads til forbedringer. 
Vigtig med kommunikation ved lærerskift og 
lign. ved længerevarende fravær. 
I kommende skoleplan er vikarsituationen 
og fravær et vigtigt indsatsområde. 
Nuværende 9. klasser har været hårdt ramt 
i.f.t. skiftende lærere og manglende 
kvalificerede vikarer fra 7. – 9. kl. 
Der vil blive taget hensyn til planlægningen 
frem til prøverne, at der bliver sat tid af til 
prøvefagene. 
 

18.15 
10 min. 

3.  O Nyt fra elevrådet 
 
 
Mål med punkter er, at holde skolebestyrelsen orienteret 
om, hvad: 

• skolens elever er optaget af 

• der arbejdes med i elevrådene. 

Eleverne Afholdt Filmgalla efter endt emneuge. Var 
en super uge og god afslutning. 
Vil gerne have et pkt. på næste møde vedr. 
Indsatser for at holde på eleverne i 
udskolingen samt promovering af skolen 
i.f.t. Firekløverskolen er det naturlige 
skolevalg for børn i skoledistriktet. 
Elevrådet har flere ønsker til dagligdagen på 
Søndermarken: 
- Instagram (elevstyret) 
- Fællestur(-e) for 9. Klasserne 
- Forberede eleverne til prøverne 
(afdramatisere prøverne) 
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- Knap så meget fokus på prøverne helt fra 
7. kl. 
- Makerspace, skal det være obligatorisk for 
alle? 
 

18.25 
15 min 
 

4.   Forslag vedr. „Samling af bestyrelsen” SKJ 
 

 

18.40 
40 min. 

5.   Princip for skole-hjem samarbejde 
Opstart af principarbejdet. Der nedsættes et udvalg til 
at udarbejde udkast. 
Drøftelse af følgende to punkter som oplæg til arbejdet: 
 

• Hvad skal forældrene gøre mere af/gøre 
anderledes/ikke gøre, for at vi kan lykkes bedre 
med samarbejdet om børnene? Hvorfor? 

 

• Hvad skal lærerne/pædagogerne gøre mere 
af/gøre anderledes/ikke gøre, for at vi kan 
lykkes bedre med samarbejdet om børnene? 
Hvorfor? 

 

Mødeleder Forventningsafstemning om krav og 
forventninger til forældresamarbejdet. Hvilke 
krav og forventninger har vi til hinanden? 
 
Kan vi få inspiration fra andre skoler i.f.t. det 
gode skole-hjem samarbejde? 
Mira undersøger om der et et fælles forum 
ell. lign. for formændene i SB, hvor der kan 
indhentes inspiration. 
 
Vi skal arbejde videre med princippet for 
skole-hjem samarbejdet på kommende 
møder, herunder drøftes hvordan skole-
hjem samtaler kan / skal foregå. 
 

19.20 
20 min. 

 

6.   Spilleregler i Skolebestyrelsen 
Bilag vedlagt 

BLV og 
ML 
 

Drøftet. Det revideres og sendes med 
næste dagsorden til bestyrelsen til 
godkendelse på næste SB-møde. 
 

19.40 
10 min. 

7.   Timefordelingsplan, samt udnyttelse af frihedsgrader 
 

Skoleleder Vi fortsætter med eksisterende 
timefordelingsplan og kommer umiddelbart 
ikke til at udnytte frihedsgraderne mere end 
i år. Dog vil vi gerne forbeholde os 
muligheden for små justeringer, hvor det 
giver mening, hvis der opstår nogle 
muligheder. 
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19.50 
10 min 

8.   Drøftelse af rammerne for mødet, så der kan udarbejdes 
udkast til mødeplan. 
 

Mødeleder Ønske om ét længere møde om året hvor vi 
kan gå i dybden med punkterne, bl.a. 
principperne. Det kan evt. være et ”12-12 
seminar” i starten af skoleåret. 
Godt med ”rul” på hverdagene og gerne én 
dag som er ”fredet”. 
Mads og Mira kommer med et udkast til 
datoer. 
 
 

20.00   Tak for i aften Mødeleder  

 

Kommende møder 

Tirsdag d. 18. april Formandskabet planlægger næste møded 

Mandag den 1. maj  2023 ordinært skolebestyrelsesmøde på Ikær fra kl 17.30-20.00 

 

 

Orienteringer 

•  


